
ÅFARNES SMÅBÅTFORENING 
Medlemsbrev 
 
 
Hei 
 
En båtsesong er over for de fleste. Men noen velger å la båten ligge ute hele året.  
Da er det spesielt viktig med ettersyn. De som etablerte havna i sin tid la visstnok 
ikke opp til helårsavn. Men det er et ønske og det nærmer seg forhåpentligvis. Og 
dette er grunnen for dette brevet: 
 
Styret har ønsket å skjerme havna enda bedre, men dette krever sin tid. Vi vil også få 
mulighet til å fylle båtplasser helt ut på eksisterende flytemolo. 
 
Det beste ville vært å fylle videre på steinmoloen, men dette vil bli for kostbart for 
oss. 
 
Neste alternativ er en flytemolomodul på 22 meter - lik den vi har - i fortsettelse av 
steinmoloen. Vi har fått tilbud fra Marina Solutions på ca 400 000,-. Tillatelsen fra 
Molde og Romsdal Havn IKS og Rauma kommune står ved lag. For å få dette til 
trenger vi mer penger enn vi har. Vi må i så fall utvide lånet noe. Da krever banken et 
årsmøte; medlemmene må få uttale seg. Vi kunne hatt et ekstraordinært årsmøte i 
høst, men vi velger heller å ha et årsmøte tidlig neste vår, nærmere bestemt onsdag 
9. februar 2022.  
 
Vi har også sett etter samarbeidspartnere til dette delprosjektet.  
 
Kom gjerne med forslag til saker og til nye styremedlemmer! 
 
Med vennlig hilsen for styret i Åfarnes småbåtforening 
 
Erling Nevland 
leder    

  
  


